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Policie ČR - 974 434 500, 721 637 679
Hasiči - 150, 731 449 163

Městská policie - 739 454 742
Rychlá záchranná služba - 155
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Začal nový školní rok. Jaký bude?Začal nový školní rok. Jaký bude?
Školní rok 2019/2020 byl zahájen 2. září 

2019. Do školních lavic poprvé zasedlo 
21 prvňáčků, které slavnostně přivítaly 
starostka města Vejprty Jitka Gavdunová, 
zástupkyně ředitele Mgr. Denisa Vacková 
a třídní učitelka Mgr. Dita Klucová. Slav-
nostního zahájení se také zúčastnili rodi-
če, prarodiče a další příbuzní, za jejichž 
přítomnosti byly novým žáčkům rozdány 
pamětní listy, kornouty, dárkové předměty 
a sladkosti. Za krásné kornouty patří podě-
kování paní Ivetě Kugelové, za pěkné dárky 
paní Jarmile Lukavecké a za sladkosti paní 
Dianě Zahrádkové. Všem prvňáčkům pře-
jeme úspěšnou školní docházku, jen samé 
jedničky, a aby v budoucnu na školní léta v 
naší škole rádi vzpomínali.

Vyučování bude v prvním pololetí ukon-
čeno ve středu 30. ledna 2020, v pololetí 
druhém pak v úterý 30. června 2020.

Na první prázdniny, podzimní, se mo-
hou děti těšit už v úterý 29. října a také ve 
středu 30. října 2019. Chvíli na to budou 
prázdniny vánoční, které začnou 23. pro-
since a skončí v pátek

3. ledna 2020, vyučování začne v pondělí 
6. ledna 2020. Pololetní prázdniny připad-

nou na pátek 31. ledna 2020 a jarní prázd-
niny budou od pondělí 3. února do neděle 
9. února 2020. 

Velikonoční prázdniny jsou plánovány 
na čtvrtek 9. dubna 2020 a pak už budou 
zase jen ty hlavní. Začnou ve středu 1. čer-
vence 2020. 

A to ještě není vše. Také bude ředitelské 
volno, které je naplánováno na 31. 10 a 1. 
11. 2019, tedy dva dny, a další tři dny 6., 7., 
a 8. dubna 2020.

Zápis dalších prvňáků je naplánován na 
první dva dubnové dny. 

V tomto školním roce je v ZŠ Vejprty 
deset tříd, z čehož na 1. stupni šest a na 
stupni 2. jsou čtyři. Třídními učiteli jsou 
– I.A Mgr. Dita Klucová, II.A Mgr. Michal 
Čuma, III.A Mgr. Vladimíra Kissová, IV.A 
Mgr. Denisa Vacková, IV.B Mgr. Václav Va-
cek, V. A, Mgr. Alena Schirlová, VI.A Mgr. 
Taťána Svobodárová, VII.A Mgr. Milada 
Jindrová, VIII.A Mgr. Jakub Rom, IX. A 
Mgr. Pavlína Kostínková. Netřídními uči-
teli jsou - Mgr. Jan Brychta, Mgr. Jindra, 
Mgr. Veronika Kravčuková, Bc. Michaela 
Červená, Yvona Stützová, Richard Vágner 
a Natálie Antipová. Ředitelem školy bude i 
letos Mgr. Tomáš Kluc.

Připraven je už i plán třídních schůzek. 
Ty první proběhnou 12. listopadu a ty další 
pak 9. ledna a 21. května 2020.

Školu letos navštěvuje 229 žáků, nejvíce 
(28) jich je přitom ve 4.A a 3.A, nejméně 
(17) ve 4.B a 9.A. V mateřské škole jsou tří-

dy tři po 26 dětech. 
Během uplynulých prázdnin byly vyma-

lovány také prostory školní jídelny, školní 
kuchyně, skladů a sociálních zařízení. Sna-
hou vedoucí školní jídelny a ostatních pra-
covníků je nabízet kvalitní a chutnou stra-
vu. Všechny zájemce škola vždy srdečně 
zve a rodičům nabízí možnost vyzkoušet, 
na určité období v průběhu měsíců září a 
října, zda jejich dětem budou obědy chut-
nat. Po tomto období se mohou rozhod-
nout, zda budou služeb jídelny využívat v 
průběhu celého školního roku nebo zvolí 
jiný způsob zajištění obědů pro své děti. 

Tak jako v předcházejících letech fungu-
je ve škole školní družina, školní klub. Po 
celkovém dovybavení pavilonu bývalých 
jeslí v budově mateřské školy funguje školní 
družina s navýšenou kapacitou pro využití 
výchovně vzdělávací činnosti školní druži-
ny. Oddělení školní družiny pro 1. -5. roč-
ník jsou dvě a děti z nich jsou převáděny do 
zájmových útvarů. V rámci školní družiny, 
podle zájmu, zavede škola pravidelně v urči-
tých dnech konverzaci v německém jazyce. 
Pro školu je už samozřejmé, že se snaží dě-
tem nabídnout smysluplné trávení volného 
času mimo školu v rámci zájmových krouž-
ků, a tak přispět k prevenci proti některým 
patologickým jevům (vandalismus, dro-
gy – alkohol, kouření,…). Zájmové útvary 
pro žáky 6. -9. ročníků předpokládáme v 
obdobném rozsahu jako v předcházejících 
školních letech. …                    (pokr. na str. 2)
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Naším hlavním partnerem v oblasti fi nan-
cování rekonstrukcí a vybavení základní ško-
ly i mateřské školy je již několik let společnost 
SETJA s. r. o.

Za její štědré 
fi nanční dary 
jsme pořídili v 
průběhu let část 
nového zaříze-
ní tříd a šaten 
MŠ, vybavení 
několika tříd 
ZŠ žákovskými 
lavicemi a žid-
lemi, nábytkem 
a pomůckami. V 
loňském školním roce se nám podařilo zre-
konstruovat prostory šaten v ZŠ, do kterých 

jsme nakoupili krásné a praktické nové šatní 
skříňky, které jsme z větší části zafi nancovali 
z darů společnosti. O letošních prázdninách 

jsme z fi nanč-
ního daru pro-
vedli kompletní 
opravu podlahy 
v dílně školy, 
která brzy začne 
sloužit žákům, 
při výuce prak-
tických činností.   

Této podpory 
si velice vážíme 
a touto cestou 
ještě jednou 

děkujeme.
 zaměstnanci, žáci a děti ZŠ a MŠ Vejprty

Začal nový školní rok. Jaký bude?Začal nový školní rok. Jaký bude?

Poděkování společnosti SETJA s.r.o.Poděkování společnosti SETJA s.r.o.

(pokr. ze str. 1) … Vejprtská škola ráda při-
vítá a přijme kohokoli, kdo o práci s dětmi 
projeví zájem a dokáže jim nabídnout zají-
mavé využití volného času, předání svých 
zálib a zkušeností.

A jaké škola připravila zájmové kroužky? 
Je jich téměř dvacet a jsou to: patchwork, 
dramatický, divadelní, sbor, Děti na staru, 
výtvarný, badminton, přírodovědný, něm-
čina, ruština, angličtina, deskové hry, you-
tubeři, zdatnosti, cukrárna, taneční a bada-
telský. Další kroužky jsou ve školce. 

I v tomto školním roce pokračuje projekt 
dětského školního klubu, který má za úkol 
rozšířit možnosti pro odpolední zájmovou 
činnost dětí. Projekt je rozdělen do dvou 
částí a je primárně určen na podporu za-
městnanosti a rodičů tak, aby o jejich děti 
bylo po vyučování a v době prázdnin posta-
ráno a děti mohly smysluplně trávit volný 
čas. Určen je pro děti 1. stupně a doplňuje 
činnosti školní družiny. První část spočívá 
v pravidelných ranních (před začátkem vy-
učování) a odpoledních aktivitách. Druhá 
část nabízí dětem aktivity v době prázdnin. 
Škola oslovila rodiče, aby společně se svý-
mi dětmi vybrali prázdniny, ve kterých by 
naše škola měla pořádat příměstské tábory. 
Na základě těchto požadavků jsme připra-
vili tříletý plán, který umožňuje dětem vy-
užívat tyto tábory.  

Pokračuje i projekt Zůstaňte s námi po 
škole! Jeho cílem je nabídnout pravidelné 
klubové aktivity pro žáky atraktivní for-
mou s využitím ICT technologií. V prv-
ní části klubu se žáci při každém setkání 
věnují vybraným tématům z oblasti svě-
ta práce a vědy. Veškeré své činnosti žáci 
natáčejí pomocí kamer, tabletů a následně 
zpracují a zveřejní na vybraných youtube 
streamech, a to s cílem uvědomění si svých 
prezentačních dovedností, sebeprezentace, 
ale též nácviku dovedností s tím souvise-
jících tj. ústní doprovod, pohybové zpra-
cování klipu, výběr lokality případně její 
příprava, grafi cká úprava, případný výběr 
hudby (s respektováním autorských práv), 
ale též technické zpracování vlastního kli-
pu v notebooku, PC či v tabletu a její vlast-
ní umístění do on-line prostředí. V druhé 
části projektu, která má podtitul „Zamaká-

me a užijeme si to”, se děti věnují pohybo-
vým aktivitám.

Zdokonalují své různorodé fyzické do-
vednosti v různých oblastech, tj. balanco-
vání, posilování, obratnost. Jde o zdolávání 
různé připravené dráhy a úkoly např. opičí 
dráhy, hod na cíl, hody netradičními před-
měty, skoky přes švihadlo, využití sladge 
line atp.

Nedílnou součástí jsou též relaxační 
a uvolňovací cviky před a po tréninku s 
motivací vzájemných soutěží/utkání mezi 
školami. Tyto soutěže jsou multidiscipli-
nární pro možnost uplatnění, co největšího 
počtu žáků. Pro účely daného kroužku je 
pořízeno základní vybavení. Žáci účastní-
cí se setkání také pořizují videozáznamy, 
které se souhlasem dotčených žáků a jejich 
zákonných zástupců zveřejní na vybraném 
projektovém streamu kanálu youtube. 

 Projekt čtenářský klub je fi nancován v 
Operačním programu Výzkum, vývoj a 
vzdělávání a státním rozpočtem ČR. Je 
zřízen jako volnočasová aktivita, jejímž 
hlavním cílem je ukazovat dětem radost z 
četby, pracovat s nimi způsobem, který jim 
ukáže knihu jako důležitou součást běžné-
ho života. Nejde o doučování češtiny nebo 
techniky čtení, byť by to třeba děti potřebo-
valy. Rozvoje dovedností se děje nepřímo 
např. v oblasti rozšiřování slovní zásoby, 
rozšiřování schopností práce s textem, pře-
devším porozumění textu, schopnosti na-
slouchat druhým, argumentovat, vyhledá-
vat informace apod. Děti si zde zkouší věci, 
na které ve výuce není prostor, stejně tak 
učitelé mohou zařazovat aktivity, na které 
by si ve výuce netroufl i, protože jsou tlače-
ni nutností dodržet naplňování klíčových 
kompetencí daných školním vzdělávacím 
programem. 

V projektu matematický klub je cílem 
ověřit metodiky a obsahové náplně mate-
matických klubů (MK) vedených Hejného 
metodou pro žáky 1. stupně ZŠ. Dalším 

cílem projektu je obsahově a metodicky 
adaptovat náplně, a to až do úrovně užíva-
ných edukačních pomůcek, volnočasových 
mat. klubů vedených z hlediska specifi c-
kých potřeb žáků.

Rozvoj inkluzívního vzdělávání v MŠ 
a ZŠ. Cílem tohoto projektu je podpořit 
žáky základní školy v dosahování školní-
ho úspěchu. Získáním potřebných návyků 
a základních schopností ve vzdělávání se 
eliminuje riziko předčasného odchodu ze 
vzdělávacího procesu. Základem je účinná 
spolupráce mezi pedagogickými pracovní-
ky, kontaktními pracovníky školy, asistenty 
pedagoga, školními asistenty, pracovníky 
sociálních služeb prevence a rodinami. Cí-
lem všech aktivit je překonávání překážek 
při vzdělávání dětí se speciálními vzdělá-
vacími potřebami, zvýšená podpora dětí ze 
sociálně vyloučeného prostředí, ale i pod-
pora kvality výuky ve škole jako celku.

Již tradičně připravuje vejprtská ško-
la spolupráci se školami v sousední SRN. 
Předpokládáme účast na již tradičních 
akcích pořádaných německými školami, 
a současně zveme školy na akce námi po-
řádané dle aktualizovaného programu pro 
příslušný rok.

Na závěr je dobré také konstatovat, že v 
posledních letech došlo k velkým investi-
cím do oprav a rekonstrukcí budovy školy. 
Přesto je nutné počítat s dalšími opravami 
a úpravami. Dlouhodobě se realizuje sana-
ce zdiva suterénních prostor školy a jejich 
celkové opravy včetně nových podlah. V 
návaznosti na tyto práce dochází v těchto 
prostorách i k rekonstrukci školních dílen. 
V budově mateřské školy je nutné počítat 
s rekonstrukcí rozvodů vody, odpadů, to-
pení a střechy. Optimálním řešením do 
budoucna by bylo vybudování školní ku-
chyně a jídelny v prostorách MŠ. Zateplená 
a relativně nová budova v dobrém technic-
kém stavu je nejekonomičtějším řešením i 
do budoucna.                  Mgr. Denisa Vacková
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V jednom z minulých čísel MIZu jsme 
vás informovali o projektu Efektivní veřejná 
správa ve Vejprtech. Projekt jsme připravi-
li tak, abyste se vy, občané Vejprt, mohli ve 
věcech veřejné správy obracet na skutečné 
profesionály. 

A jelikož nechceme ztrácet čas vymýšle-
ním něčeho, co už vymysleli jiní a co fun-
guje, vydali jsme se na zkušenou. Malá sku-
pina složená z pracovníků městského úřadu 
a z několika zastupitelů absolvovala odbor-
nou stáž v menší obci nedaleko Mnichova, 
v Planeggu. 

Cílem naší stáže bylo porovnání zkuše-
ností z práce veřejné správy, a to především 
v oblasti strategického plánování obce a 
moderních a efektivních způsobů komuni-
kace s veřejností. 

Planegg je obec s 11 tis.obyvatel v relativ-
ně bohatém Bavorsku. Specifi kem této obce 
je část Martinsried, v níž sídlí kromě fakulty 
chemie a části fakulty biologie Univerzity 
Ludwiga Maxmilliana, velké mezinárodní 
vědeckotechnické centrum pro biochemii 
a neurobiologii – Institut Maxe Plancka a 
celá řada privátních fi rem ze stejného obo-
ru. Dalo by se říct, že Martinsreid je Mekka 
biochemiků z celého světa. Denně do této 
části Planeggu přijíždí 9 tis. studentů a za-
městnanců výzkumných center ze širokého 
okolí města.  

Kromě stěžejních témat stáže nás zajíma-
lo vše, co se týká práce úřadu a byli jsme 
zvědaví na srovnání povinností a postupů 
práce mezi úředníky obce Planegg a města 
Vejprty. 

Našich stážistů se ujal vedoucí městského 
úřadu v Planeggu, pan Stefan Schaudig. Lo-
gicky vedla naše první cesta přímo do bu-
dovy úřadu, v níž jsme absolvovali několik 
prezentací k plánovaným tématům. Jeden z 
příspěvků měl i starosta obce, pan Heinrich 
Hoff mann, který stojí v čele Planeggu již 
řadu let a je jednou z nejpovolanějších osob 
v oblasti dlouhodobých strategií města. 

Každá prezentace byla předmětem živé 

diskuse mezi pracovníky úřadu Planeggu 
a mezi zaměstnanci úřadu z Vejprt. Došlo 
i na ryze praktické záležitosti, mimo jiné 
na debatu o docházkových systémech. Vel-
mi živá byla diskuse k využití fl exibilních 
pracovních úvazků, což je forma v Čechách 
stále ještě velmi diskutovaná a nepříliš vy-
užívaná. Problematika evidence pracov-
ní doby zaměstnanců veřejné správy naše 
pracovníky zajímala především ve vztahu k 
úředním hodinám a k rozsahu služeb, kte-
ré poskytuje úřad občanům. Asi byste byli 
překvapeni, jak málo úředních hodin mají 
občané Planeggu, ve srovnání s Vejprty, k 
dispozici. Úřad totiž preferuje elektronic-
kou komunikaci. Osobní návštěvy přímo v 
kancelářích úředníků jsou spíše výjimkou. 
Nicméně jednu zajímavou odlišnost jsme 
zaznamenali, a to tzv. „čtvrthodinku se 
starostou“. Jde o pravidelný čas, kdy může 
jednotlivý občan navštívit přímo starostu a 
svěřit se mu se svými požadavky nebo při-
pomínkami. Nicméně je nutné se na tuto 
návštěvu předem ohlásit. Podle slov vedou-
cího úřadu, pana Schaudiga, však občané 
tuto „čtvrthodinku“ se starostou příliš ne-
využívají, ale obrací se osobně především na 
své zastupitele. Ti pak, jako zástupci svých 
voličů, prezentují názory, požadavky a při-
pomínky občanů na městské radě. Ta má v 
Planeggu úkoly a funkce, které u nás příslu-
ší zastupitelstvu. 

Co bylo překvapivé, a od regionu s tak vy-
vinutým průmyslem a technologiemi, ne-
očekávané, byl přístup k využití sociálních 
sítí ke komunikaci. Úřad v Planeggu pova-
žuje tuto formu komunikace za ryze okrajo-
vou záležitost a nevidí v ní potenciál k bu-
doucímu většímu využití. Momentálně má 
obec Planegg sice svůj profi l na Facebooku 
(obdobně jako Město Vejprty), nicméně je 
určen převážně dětem a mladým lidem. A 
to je i důvod, proč moderací facebookového 
profi lu pověřili mladou studentku, která je 
na úřadě na praxi. Samozřejmě ji vedou a 
kontrolují ještě pracovníci úřadu. Obecně 
lze však říci, že zastupitelé Planeggu jsou 
přesvědčeni o tom, že uživatelé sociálních 
sítí jsou natolik úzkou cílovou skupinou, 
než aby šlo o nástroj vhodný pro komuni-
kaci se širokou veřejností. 

Planegg předává nejdůležitější sdělení 
svým občanům prostřednictvím klasických 

Vždy je prostor pro zlepšeníVždy je prostor pro zlepšení
tištěných médií – obecních novin, čtvrtlet-
níku města a případně v mimořádném vy-
dání tištěného bulletinu. 

Další část stáže se nesla v duchu exkur-
zí do lokalit, v nichž má Planegg  poměrně 
velkolepé investiční záměry. Vedoucí úřadu 
nám poodhalil řadu plánů na rozvoj města, 
z nichž za největší je považováno vybudová-
ní nové stanice trasy metra vedoucí z Mni-
chova do Martinsriedu. I přes obrovskou fi -
nanční, organizační a technickou náročnost 
si Planegg na takovou akci troufne a věří, že 
realizace záměru přispěje výrazně k dalšímu 
rozvoji obce a současně ke zlepšení kvality 
života jejích obyvatel díky zlepšení dostup-
nosti této exponované čtvrti. 

Stáž naprosto splnila naše očekávání. 
Řadu příkladů dobré praxe jsme si pečlivě 
zaznamenali a budeme v našich podmín-
kách hledat prostor, jak podobně zlepšit 
práci našeho úřadu a především služby pro 
vás, pro občany. 

Efektivní veřejná správa města Vejprty
Registrační číslo projektu

CZ.03.4.74/0.0/0.0/17_080/0010067

Stalo se
Odpočinout si pravděpodobně potře-

boval mladý čáp, který v úterý 24. září 
přistál na ulici Potoční u prodejny Tra-
velu ve Vejprtech. Za asistence městské 
policie si mnoho lidí pořídilo zajímavé 
snímky a asi po hodinovém pózování čáp 
opět odletěl.                                           (EF)

Část čtvrti Martinsried

Radnice v Planeggu
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 Co se dělá ve Vejpr  tech Co se dělá ve Vejpr    (připravuje Egon Fottr)

Oprava poškozeného chodníku u mateřské školy je z velké části 
dílem pracovníků služeb. Vykopali starý popraskaný asfalt, zabe-
tonovali obrubníky a vše připravili pro pokládku nového asfaltu. 

Na vyhrazených stáních pro invalidy ve městě bylo čerstvě ob-
noveno vodorovné značení. V tomto případě na Náměstí T.G.M. 

Vzhledem k ročnímu období jsme uklidili kulaté květináče z 
atria u kulturního domu. Kvetoucí rostliny budou ponechány na 
místě a uklizeny později.

Opěrnou zeď v areálu služeb na ulici Žižkova staví pracovníci 
prakticky od základu. Původní zeď byla poškozena průsakem vody 
a erozí svahu nad zdí.

Sekání trávy ve městě v letošním roce díky vývoji počasí nezna-
menalo nikterak závažný problém. Skupina sekáčů udržovala trav-
naté plochy v požadované výšce bez většího vypětí.

Odvážení uloženého nábytku a spotřebičů ze společných prostor 
bytových domů, vyklízení sklepů a bytů ve správě  „byťáku“ je další 
z činností pracovníků služeb.
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Pro občany, cestující autobusem z Českých Hamrů, se chystá 
nová zastávka. Zatím byla odstraněna původní stavba a byla při-
pravena plocha pro stavbu zastávky nové.

V současném podzimním počasí provádí  zahradnice se skupi-
nou zástřih okrasných keřů a živých plotů a připravuje zeleň na 
zimní čas.

Opravu asfaltového povrchu na ulici Švermova za železničním 
přejezdem směrem k vlakovému nádraží provedla fi rma Zimer-
mann. 960,968

Rozšířené stání pro invalidu v ulici Myslbekova bylo také opat-
řeno asfaltovým povrchem.

Provalené mříže kanalizace na autobusovém nádraží zabetono-
vala skupina zaměstnanců služeb, aby byl provoz na této komuni-
kaci i nadále bezpečný. 977

Sběrný dvůr vyváží dle smlouvy pan Anton.

K místům kde se lidé ve městě často s potěšením zastaví patří 
opěrná zeď na ulici Pohraniční stráže pod lékárnou.
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V sobotu 14. 9. a v neděli 15. 9. dopo-
ledne jste se mohli podívat  v chovatel-
ském areálu v Nerudově ulici na výsledky 
celoroční práce nejen našich chovatelů. 
Bylo možné vidět kvalitní  zvířata, ať se již 
jednalo o králíky, slepice velké i zdrobnělé, 
vodní drůbež, okrasné ptactvo i akvarijní 
rybičky.Vystavená zvířata jste si mohli i za-
koupit a to i včetně chovatelských potřeb a 
krmení. Nejlepší zvířata, jako každoročně, 

Výstava králíků, holubů a drůbežeVýstava králíků, holubů a drůbeže

byla oceněna udělením pohárů a čestných 
cen.

Chtěla bych touto cestou poděkovat 
všem, kteří se na výstavě podíleli. Ať již to 
byli sponzoři, kteří přispěli k uspořádání 

výstavy, nebo členové ZO Vejprty a jejich 
přátelé, kteří při  přípravě  a samotném  
průběhu výstavy odpracovali mnoho  ho-
din. V neposlední řadě bych chtěla podě-
kovat všem, kteří naší výstavu navštívili. 
Přišlo se podívat přes 250 dospělých a 100 
dětí. 

Ještě jednou všem srdečně děkuji.
Jednatelka ZO Vejprty 

Milada Sückrová
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OKNO DOOKNO DO
KOVÁŘSKÉKOVÁŘSKÉ

Tato stránka je inzercí fi rmy
Izolační materiály

Jirkov s.r.o.
Nová farma 1834

431 11 Jirkov
tel.: 474 684 222

imjirkov@imjirkov.cz
www.imjirkov.cz

my

Kovářská Šlápota
již po šesté

V sobotu 21. září se sešly skoro dvě 
stovky nadšených turistů nejen z Kovář-
ské, ale i z okolních obcí, aby si užily po-
hyb na čerstvém vzduchu a poznaly zase 
o kousek víc svůj domov. 

Za již několikaletým objevováním krás 
našich hor Krušných, stojí skupinka nad-
šenců kolem pana Záhrobského z Kovář-
ské. Pravidelně připravují pro všechny 
věkové kategorie trasu pochodu, jehož 
cílem je poznávání vlastních hranic a 
objevování málo známých, ale rozhodně 
zajímavých míst Vejprtska. A to je také 
důvod, proč letošní 6. ročník, podpořila 
řada subjektů včetně několika členů Svaz-
ku obce Vejprtska, za což jim patří velké 
díky.

Víme, že i řada z vás, občanů Vejprt, 
jste nadšení turisté a nenecháte si Kovář-
skou Šlápotu ujít. A tak i město Vejprty, 
za fi nanční podpory MAS Sdružení Zá-
padního Krušnohoří a Ústeckého kraje, 
pomohlo k organizaci a technickému za-
jištění akce. 

Věříme, že jste si letošní Kovářskou 
Šlápotu užili a že vzpomínky na společné 
putování krásou našeho kraje vás budou 
provázet až do následujícího, sedmého 
ročníku.           odbor Správy majetku města 

a dotačních titulů -jv-
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Rozšíření a zvelebení volnočasových zón na MěděnciRozšíření a zvelebení volnočasových zón na Měděnci

Měděnecká hornická pouťMěděnecká hornická pouť

Čím dál více lidí, ať už místních, či přespolních, hojně využí-
vá volnočasové zóny, které máme na Měděnci k dispozici, a proto 
jsme se rozhodli stávající komponenty ještě více rozšířit.

Již během letních měsíců si místní sportovci a příznivci nohej-
balu či tenisu provedli celkovou údržbu a drobné opravy na našem 
nohejbalovém hřišti. Velmi nás těší, že je v letošním roce hřiště 
hojně využívané a že to tam celé léto „žilo“.

Pro naše mladší občany jsme aktuálně rozšířili volnočasovou 
zónu u fotbalového hřiště o nový kolotoč a houpačku včetně poho-
dlných laviček pro jejich doprovod. Už podle prvních dní provozu 
je vidět, že kolotoč v obci chyběl a děti velmi potěšil.

V následujících dnech bychom také rádi provedli údržbu a drob-
né opravy komponentů na dětském hřišti v parku a doufáme, že 
seženeme dost dobrovolníků z řad občanů, kteří rádi přispějí svou 
prací, stejně jako v minulých letech. 

Vzhledem k tomu, že si tyto volnočasové zóny udržujeme sami 
a doufáme, že je naše děti budou moci využívat ještě dlouhá léta, 
prosíme vás také o ohleduplné a zodpovědné chování a respekto-
vání pravidel pro používání těchto zón (což my místní určitě do-
držujeme :-)). Zkusme k tomuto respektování pravidel vést i naše 
návštěvníky, aby nám komponenty vydržely co nejdéle… Za vaší 
pomoc všem už předem děkujeme a přejeme mnoho zábavy.

Dne 7. září 2019 proběhla již 27. mědě-
necká hornická pouť. V letošním roce byl 
dán větší prostor hornické kapele z Jöhsta-
dtu, která celou akci zahájila hornickým 
pochodem, jímž byly do kostela „Narození 
panny Marie“ uvedeny hornické spolky.

Pan Edmund Wohlrab, pan Eberhard 
Th an, kapelník hornické kapely pan Andreé 
Zinn i pan Peter van de Bosch ve svých vy-
stoupeních seznámili zúčastněné se zrodem 
hornické pouti, historií kostela, ale i vzniku 
samotného hornického spolku, jeho pra-
porů a s dalšími souvisejícími zážitky. Poté 
hornický průvod prošel obcí a zamířil na 
místní hřbitov, kde proběhl krátký pietní 
akt za doprovodu hornické kapely.

I přesto, že nebylo zcela ideální počasí, 
se akce zúčastnilo odhadem 150 – 200 ná-
vštěvníků. Odpoledne bylo zpestřeno jak 

výborným hudebním doprovodem, tak i 
chutným občerstvením.

V neděli 8. září náš kostel rozezněly hla-
sy členů pěveckého komorního souboru 
Septem – Cantet, jemuž velice děkujeme za 
krásný zážitek. Po tomto již 16. benefi čním 
koncertě a společné fotografi i účastníků, 

byl položen věnec k Pomníku padlých z 
obou světových válek před kostelem.

Závěrem patří velké poděkování všem, 
jež se na přípravě akce podíleli, ale přede-
vším sponzorům akce a to fi rmě Strix Cho-
mutov, obci Měděnec a restauraci Fénix.

Helena Černá
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Debatní kavárnaDebatní kavárna

Jak jsme vás již informovali v předchozích 
článcích, ZŠ a MŠ Vejprty je od 1.9.2017 za-
pojena do projektu PODPORA Vejprty – 
rozvoj inkluzivního vzdělávání v MŠ a ZŠ, 
reg. č. projektu: CZ.02.3.61/0.0/0.0/16_02
1/0004619. Projekt je zaměřen na podporu 
inkluzivního vzdělávání a rovného přístupu 
k dětem a žákům v rámci základního vzdělá-
vání. Jedná se především o podporu obce při 
zavádění inkluzivního vzdělávání, inkluzivní 
opatření v předškolním vzdělávání a inklu-
zivní opatření v základním školství a preven-
ce školní neúspěšnosti. 

Počet dětí se speciálními vzdělávacími 
potřebami (SVP) je nadále vysoký a z toho-
to důvodu realizujeme cílené aktivity, které 
se soustředí na vyrovnání příležitostí dětí a 
žáků ze socioekonomicky a kulturně odlišné-
ho prostředí a i přes to, že se v lokalitě Vejprty 
již několik let realizují inkluzivní opatření, je 
nutné v této činnosti nejen pokračovat, ale 
proinkluzivní proces přizpůsobovat novým 
podmínkám a potřebám lokality. 

V rámci projektu je v ZŠ a MŠ Vejprty 
realizováno mnoho aktivit, např. doučování 
žáků a přítomnost rodičů na doučování, vrs-
tevnické vzdělávání, volba povolání a karié-
rové poradenství, podpora aktivních rodičů 
žáků ze znevýhodněného prostředí, motivač-
ní programy pro rodiče a děti v předškolním 
vzdělávání, individuální workshopy, kde jsou 
uskutečňovány možnosti podpory dětí při 
přípravě na vyučování. Nejdůležitějším hle-
diskem je kontakt mezi školou, rodinou a 
pracovníky Sociálně aktivizačních služeb pro 
rodiny s dětmi ve Vejprtech (SAS), Městskou 
správou sociálních služeb Vejprty (MěSSS 
Vejprty), Nízkoprahovým zařízením pro děti 
a mládež (NZDM) a pracovníky MěÚ Vejprty. 

V termínu třídních schůzek dne 12. listo-
padu 2019 od 16:00 hod proběhne v prosto-
rách školy DEN OTEVŘENÝCH DVEŘÍ, 
při kterém představíme rodičům nové učeb-
ny, které byly zrekonstruovány z podpory 
programu IROP. V těchto nových učebnách 
chceme rodičům ukázat i nové pomůcky a 
vybavení, které pomáhá pedagogům k indivi-
dualizaci výuky a k naplňování vzdělávacích 
cílů mmj. i u dětí se SVP.  

V nové učebně cizích jazyků bude také 
probíhat setkání s rodiči a beseda v rámci 
„DEBATNÍ KAVÁRNY“ na téma Inkluziv-
ní vzdělávání a jeho konkrétní realizace v 
MŠ a ZŠ Vejprty. Zde se dozvíte vše o průbě-
hu a realizaci projektu Podpora Vejprty a zís-
káte i další informace a odpovědi na otázky, 
např. jaké jsou doporučené formy a způsoby 
přípravy na vyučování, jaké lze zajistit nebo 
doporučit doučování v naší škole, jak zajistit 
pro své dítě podporu od odborníků poraden-
ských zařízení (PPP, SPC apod.), nebo chce-
te odpovědi na otázky, které se týkají školní 
zralosti a zápisu do MŠ, ZŠ, či případného 
odkladu školní docházky? Další témata týka-
jící se společného vzdělávání nebo informace 
o nových metodách, které využíváme v naší 
škole (Hejného metoda, čtení genetickou 
metodou, apod.) budou předmětem otevřené 
diskuze

Na této akci se s námi podílí Agentura 
pro sociální začleňování (ASZ), s jejíž po-
mocí realizujeme některé naše projekty. 
Můžete sem tedy přijít posedět a v klidu a 
neformálně si popovídat o tom, jak si před-
stavujete ideální školu pro své dítě, co se ve 
škole změnilo a jaká jsou vaše další očeká-
vání. ASZ by vás ráda v rámci „kavárny“ 
pozvala i na malé občerstvení.

Těšíme se na vás a vaše názory.

Řádky Městské policie
5. 8. 2019 - Při sledování ka-

merového systému bylo zjištěno, 
že ke sběrnému dvoru přijelo 
osobní vozidlo s osádkou, 
která hlídce nebyla známa a 
z vozidla vyložila několik  te-
levizorů. Areál byl v té době 

uzamčený. Hlídka neprodleně 
vyjela na uvedené místo. Vozi-
dlo bylo zjištěno na parkovišti 
u OD BILLA. Osádka vozidla 
byla hlídkou zkontrolována a 
po zjištění jejího trvalého byd-

liště byla osádka poučena o ukládání od-
padu na sběrný dvůr. Dále bylo nařízeno 
opětovného naložení televizorů a odvozu z 
místa. Hlídka byla uposlechnuta a celá sku-
tečnost byla na místě vyřešena domluvou.

20. 8. 2019 - Uvedeného dne vyjela hlídka 
MP do spádové obce Nové Zvolání, kde se 
měl volně pohybovat pes. Na místě hlídka 
převzala informaci, že majitelé se odstěho-
vali do panelového domu ve Vejprtech a psa 
zanechali na pozemku u prázdného objek-
tu. 

Jednání majitelů psa bylo oznámeno i 
KVS, která si k dané skutečnosti od hlídky 
MP vyžádala informace. Dále KVS postu-
povala dle svých pravomocí a bude se i na-
dále zajímat o stav psa.

26. 8. 2019 - V odpoledních hodinách 
přijala hlídka MP tel. žádost o poskytnutí 
pomoci od starostky obce Měděnec. Jedna-
lo se o ztracený batoh, ve kterém byly osob-
ní věci a klíče od osobního vozidla. Majitel 
batohu se zaměřil na sběr hub a batoh od-
ložil neznámo kde.  Jednalo se o houbaře z 
Prahy, který houbařil v lesním porostu za 
obcí Horní Halže. Sloužící hlídka MP se s 
houbařem tel. spojila a následně společně 
procházeli lesní porost. Po několika hodi-
nách se batoh i s obsahem našel. Houbař se 
mohl v klidu vrátit do Prahy i se svým bato-
hem a košíkem plným hub.

30. 8. 2019 - V dopoledních hodinách 
převzala sloužící hlídka nalezenou peně-
ženku s větším obnosem peněz. Peněženku 
našla a následně hlídce předala jedna po-
ctivá obyvatelka našeho města. Hlídce se 
podařilo zjistit majitelku peněženky přímo 
v době, kdy v jednom z obchodů chtěla za-
platit za nákup a při placení zjistila, že po-
strádá celou peněženku. 

Veřejné poděkování patří poctivé ženě 
paní H.S. 
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Přestupky se citelně prodražíPřestupky se citelně prodraží
Ten, kdo se v krátké budoucnosti sta-

ne jedním z aktérů jednání přestupkové 
komise, tomu se případné sdělení viny 
několikanásobně prodraží. Jedna facka 
sousedovi tak může vyjít značně draho. 
Důvodem je ukončení činnosti vejprtské 
přestupkové komise, agendu pak převez-
me město Chomutov. „Činnost současné 
přestupkové komise zřízené starostkou 
města Vejprty bude ukončena ke dni 31.12. 
2019 a to ze zdravotních důvodů dosavad-
ní předsedkyně komise paní M. Sekerkové,” 
komentuje rozhodnutí vedení města ve-
doucí odboru vnitřních věcí, sociálních 
věcí a školství Bc. Alena Třečková DiS. 
„Paní předsedkyně tuto činnost prováděla 
externě přes dvacet let, přičemž komise se 
scházela jedenkrát v měsíci. Patří jí za toto 
velké poděkování protože vždy řešila každý 
přestupek objektivně, s nadhledem a samo-
zřejmě v rámci zákona.” Jak na závěr ješ-

tě vedoucí odboru Alena Třečková řekla, 
přestupky se ve Vejprtech zpracovávaly i 
pro okolní obce Kryštofovy Hamry, Mě-
děnec, Kovářská a Loučná pod Klínov-
cem. Jak vejprtští zastupitelé schválili, od 
1. ledna 2020 bude uzavřena Veřejnopráv-
ní smlouva na úseku agendy přestupků se 
Statutárním městem Chomutov jen pro 
město Vejprty. Okolní obce si novou situ-
aci musí vyřešit samy.

V současné době mají Vejprty zaevi-
dovaných cca 85 přestupků na úseku ob-
čanského soužití, majetkových věcí nebo 
veřejného pořádku. Město Chomutov pak 
požaduje 3 000 Kč (bez DPH) za každý za-
evidovaný přestupek. Navíc přestupci bu-
dou muset na jednání přestupkové komise 
do Chomutova dojíždět a pokud se jedná-
ní nezúčastní, budou pokutováni. Město 
Vejprty bude samozřejmě po přestupcích 
vymáhat jakékoli vzniklé náklady.      (KY)

Ordinační hodiny
od 2. 10. 2019

Chirurgie
každou středu od 6:00 – 9:00 hod a 

každý pátek (pozor změna, dřív byla v 
sobotu) od 12:00 – 17:00 hod.

Ortopedie
každou středu od 9:00 – 12:00 hod
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Děkuji touto cestou za proje-
vené soustrasti k úmrtí mého 
manžela Ivana Čičkana.

manželka

Teploty za duben až srpen 2019Teploty za duben až srpen 2019

Poděkování od rybářůPoděkování od rybářů

MěKaSS připravuje
Vážení spoluobčané, rádi bychom 

vám připomněli další termíny velkých 
akcí v tomto roce. 

Především chci upozornit na blížící 
se ples Města Vejprty a možnost za-
koupit vstupenky od 1. 10. v kulturním 
středisku. Změnu jsme připravili na 
letošní adventní dny. Tradiční vystou-
pení „Krampus čertů ze severu“ letos 
plánujeme v rámci vánočních trhů na 
Souměstí v sobotu 14. 12. a na rozsví-
cení stromečku staročeské stánky a pří-
padně řemesla. Chtěl bych se ohlédnout 
za „Podzimním setkáním na Souměstí“, 
které jako další akce proběhla v rámci 
projektu „Vejprty a Bärenstein společně 
v roce 2019“. Myslím si, že splnila účel 
odpoledního poklidného posezení při 
muzice. Budeme se těšit na další spo-
lečné akce a případně i na vaše návrhy 
či nápady.
Trhy drobných zvířat 20.10. neděle
Ples města 23.11. sobota
Rozsvícení stromku Vejprty 30.11. so.
Rozsvícení stromku N. Zvolání 7.12.
Vánoční trhy na Souměstí 14. – 15.12.
Vánoční koncert v Martinském 18.12.  

Kratochvíl, MěKaSS

Jak bylo v posledním článku avizováno, 
tak se také stalo. Díky nadprůměrné po-
krývce sněhu na Rusové se udržel sníh až 
do 22.5., čímž padl rekord z roku 2012. Po-
slední mrazík byl letos 30.5. -1,6°C. Suché 
období pokračovalo a pršelo jen minimál-
ně. Prvních 20°C přišlo 25.4., za duben a 
květen bylo celkem 5× nad 20°C. Potvrzuje 
se trend z minulých let a opět byl nejtep-
lejším měsícem červen s průměrnou teplo-

tou 18,28°C. Teplejší byl jen červenec 2015 
a to 18,33°C. Nejteplejším dnem byl 26. 
červen s průměrem 26,02°C a maximem 
35,35°C (ve stínu!). Léto bylo teplé červen 
– srpen 68x teploty nad 20°C a celkem 6x 
nad 30°C. Anomálií byla absence mrazíků 
koncem srpna. Ty pravidelně přišly na 1-2 
dny kolem 27. srpna, no a letos ne. Uvidí-
me, jaký to bude mít vliv na další počasí …

- Spolek historie Vejprtska -

Jak jste si mohli 
všimnout, máme na 
rybárně nová okna. Už 
delší dobu se plánova-
la a potřebovala nut-
ně vyměnit. Některá 
okna už hrozila pádem 
a možným zraněním 
kolemjdoucích, jiná 
nešla vůbec otevírat a 
to při potřebném vět-
rání naší budovy bylo 
špatné. Proto se letos 
přistoupilo na výmě-
nu, která se schválila 
u naší MO Kadaň. Po 
domluvě jsme požáda-
li naší paní starostku 
a město Vejprty o po-
moc při fi nancování. 
Město náš požadavek 
schválil a mohlo se 

přistoupit k výměně oken. 
Okna byla vyměněna za 1 
den fi rmou RS okna a vy vi-
díte výsledek

Proto je velké poděkování 
určeno paní starostce Jitce 
Gavdunové, také zastupitel-
stvu města Vejprty za schvá-
lení a přispění nemalou část-
kou 80 tisíc korun. Dále pak 
poděkování patří i naší MO 
Kadaň za zbytek potřebné 
částky, ke konečné realiza-
ci výměny oken, a také fi r-
mě RS Okna za výbornou a 
rychlou práci.

Ještě jednou děkujeme a 
doufáme v dalších spoluprá-
ci mezi naší místní skupinou 
rybářského svazu, naší MO 
Kadaň a městem Vejprty. 

MS ČRS Vejprty
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Sazba: KADYO, Tisk: Akord s.r.o., Chomutov.

Uhelné sklady
Stanislava Kramlová

 Chomutov

písky,  drtě,  štěrky i jiné materiály
Poskytujeme i dopravu v jakémkoliv množství.
Dovoz uhlí nad 31q ZDARMA !!!
Telefon: 474 624 210
                 737 858 970
pondělí až pátek od 7:00 do 15:00

Skládáme pásovým dopravníkem

uhlí mostecké
ořech 1, ořech 2, brikety

uhlí ledvické
ořech 1, ořech 2, kostka

Chtěli bychom touto cestou poděko-
vat všem za blahopřání, věcné a peněžité 
dary, dále též celému kolektivu, který se 
podílel na našem slavnostním obědě a 
dalším občerstvení. Zvláštní poděkování 
patří též panu Vladimíru Lisnerovi, který 
se nám po celou dobu věnoval. Ještě jed-
nou všem srdečné díky.

manželé Marančákovi.


